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-projekt- 

Protokół Nr XXVII/16 

z XXVII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 27 października 2016 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1004 do godziny 1110  oraz od godziny 1133 do godziny 

1208 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury w Wydminach. Posiedzenie XXVII Sesji Rady 

Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, 

Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz Gminy Alinę Romanowicz, Kierowników, Dyrektorów 

jednostek, sołtysów, wszystkich gości i radnych dziękując za przybycie i otworzyła obrady 

XXVII sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdynę na sekretarza 

obrad sesji Rady Gminy Wydminy. Zwróciła się z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub 

wnioski do porządku obrad. 

Wójt Radosław Król: Nie wiem czy to wymaga zmiany porządku, ale jest z nami Pani Beata 

Bartnik i chciałaby na początku sesji zabrać głos na temat funkcjonowania Lokalnej Grupy 

Rybackiej.  
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Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Proponowałabym na samym początku, ale sprzęt jest 

rozstawiany, to byśmy procedowali porządek obrad tak jak jest, a jak będzie wszystko 

gotowe, to Panią poprosimy. 

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami. 

Sprawozdani  z pracy Wójta  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

1023  Radny Jarosław Skowron opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Radny Adam Szpak: Więcej proszę na temat spotkania w sprawie azbestu, czy to zostało 

utrzymane to dofinansowanie.  

Wójt Radosław Król: Tak, zostało utrzymane po staremu. 

Radny Waldemar Samborski: Chodzi o referat komunalny, jakieś zmiany nastąpiły? Jakie 

nieruchomości zostały przejęte od skarbu państwa? 

1028  Radny Jarosław Skowron powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Wójt Radosław Król: Nieruchomości w obrębie Sucholaski i Malinka. Malutkie działki. 

Generalnie chodzi  drogi. Wolne stanowisko w referacie komunalnym zostało obsadzone 

Panią Agatą Najman, która uzyskała najlepszy wynik. Będzie zajmowała się przystankami, 

przejściami linii elektrycznych pod drogami, oświetleniem, oraz będzie wspierała dział 

inwestycji. 

1031  Przewodnicząca RG Grażyna Plato i Radny Marek Naruszewicz opuścili posiedzenie 

Sesji Rady Gminy. 

1032  Przewodnicząca RG Grażyna Plato  powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

1032  Radny Leszek Pałdyna  opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

1034  Radny Leszek Pałdyna  powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

1034  Radny Marek Naruszewicz  powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Pani Beato (dot. Beaty Bartnik z LGR) teraz 

poprosimy Panią. 

Pani Beata Bartnik z Lokalnej Grupy Rybackiej przedstawia Lokalną Strategię Rozwoju 

na lata 2016-2023. Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wójt Radosław Król: Bardzo dziękuję, za przedstawienie tego programu. Będziemy składali 

wnioski. Na świetlicę w Gawlikach Wielkich potrzebujemy 300 tys. zł. Bardzo serdecznie 
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zapraszam przedsiębiorców do składania wniosków. Proszę nie traktować programu jako 

rybackiego. Jest to program dla terenów zależnych od rybactwa, na rozwój tych terenów. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy z programów mogą korzystać szkoły, jako jednostka 

samorządowa? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Poprzez gminę. W statucie gminy musi być zapisane coś z 

rybami. 

Wójt Radosław Król: Lepiej jako organizacje pozarządowe, bo wtedy jest 100% 

dofinansowania. 

Pani Beata Bartnik z LGR: Od 5 do 50 tys. zł. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy stowarzyszenie musi mieć w statucie coś odnośnie ryb? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Nie. Jeżeli chodzi o PROW, to nie. 

Radny Waldemar Samborski: Jeżeli chodzi o działalność gospodarczą, to nabory już 

trwają? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Nie. Nabór w I kwartale 2017 roku na podejmowanie i rozwój 

działalności. Podejmowanie 50 tys. zł., rozwój do 300 tys. zł. 

Wójt Radosław Król: Jaką trwałość projektu trzeba zagwarantować? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Przy rozwoju działalności 3 lata od dnia otrzymania płatności. 

Trzeba utrzymywać zatrudnienie 1 osoby i nie wolno zawieszać działalności, jeśli nawet jest 

sezonowa. Przy rozwoju 2 lata.  

Wójt Radosław Król: Czy jest dopuszczone że na połowę roku będzie dwa etaty, a na 

pozostałe pół roku nie będzie nikogo? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Tak. Bierze się średnioroczny stan zatrudnienia, ale i tak 

działalności nie można zawieszać.  

Radny Waldemar Samborski: Tematyka działalności jest dowolna? 

Pani Beata Bartnik z LGR: Wszystkie usługi. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Bardzo Pani dziękuję za przybycie i wykład. Myślę, 

że będziemy korzystać. 

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wydminy na lata 2016-2027 omówiona razem z ad. 5 

Uchwały zostały zaopiniowane na Komisji Wspólnej. Brak pytań 
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Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 

GŁOSOWANIE NAD UCHWAŁAMI:  

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 

Uchwały zostały zaopiniowane na Komisji Wspólnej. Brak pytań 

Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2017 roku. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Spotkanie dotyczące tych środków było po dacie 

wydrukowania dokumentów, które do nas trafiły? W ostatnim tygodniu rozumiem? 

Wójt Radosław Król: W ramach konsultacji które się odbyły, organizacje pozarządowe 

nie zareagowały na te konsultacje, nie złożyły żadnych wniosków. Natomiast poprosiłem 

je o spotkanie i w prawie 15 organizacji zrobiliśmy spotkanie. Nastąpiło to już po konsultacji. 

Złożyły one wnioski, które uwzględniliśmy. I tutaj za pośrednictwem Pani Przewodniczącej, 

która została poproszona o to, żeby złożyła wniosek korygujący, a jest to wynik jakby 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Dlatego musi być na wniosek radnego, a nie 

mój. Bo jak bym ewentualnie miał wnioski, bym ja państwu podawał pod głosowanie jako 

wójt, natomiast tutaj już tylko radni mogą pomóc. 
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Radna Elżbieta Januszkiewicz: Przed wydrukowaniem dokumentów wniosek był? 

Wójt Radosław Król: Tak. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Mógłby nie zaistnieć, gdyby te zmiany zostały naniesione? 

1055  Radny Roman Paluch  opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Wójt Radosław Król: Tak, ale niestety nastąpiły po. Dlatego musi być na wniosek radnego. 

Radny Adam Szpak: Mam prośbę, żeby tą tabelę przedstawić. Bo wiele jest osób nowych. 

Żeby poinformować mieszkańców.  

1056  Radna Elżbieta Januszkiewicz opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

1056 Radny Roman Paluch  powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato informuje, że stawki zostały zaopiniowane na komisji, 

a następnie czyta kwoty z projektu uchwały. 

Radny Adam Szpak: Chodzi mi o mieszkańców, bo oni nie byli na komisji. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Wspólnej.  

Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 11 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od 

osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Wójt Radosław Król: Mała zmiana uchwały. Dotyczy to sołectwa Pańska Wola. Jest zmiana 

na stanowisku sołtysa. Obecnym sołtysem jest Pani Magdalena Maria Gorlo i on staje się 

inkasentem. To jest jedyna zmiana. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Pani Sołtys wyraziła zgodę. 

Uchwały zostały zaopiniowane na Komisji Wspólnej. Brak pytań 

Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 
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GŁOSOWANIE:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutów sołectw na terenie Gminy Wydminy. 

Sekretarz Alina Romanowicz: Projekt uchwały został zaprezentowany na stronie 

internetowej, na tablicy ogłoszeń, w sołectwach. Konsultacje odbyły się w terminie od 9 do 

22 sierpnia. Po konsultacjach wpłynęło dużo wniosków. Sprawozdanie z przeprowadzonych 

konsultacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

1103  Radna Elżbieta Januszkiewicz powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Wójt Radosław Król: Tu wszystko się odbyło w ramach konsultacji. Wszystkie wnioski 

zostały przedłożone pod obrady w komplecie. Zmiany wynikają ze zmian ustaw, żeby statuty 

były zgodne z prawem.  

Radny Adam Szpak: W § 32 pkt. 5, jest całkowicie skreślony, tak? 

Sekretarz Alina Romanowicz: Jest zmieniony cały zapis w związku z tym, że wpłynęły 

cztery wnioski.  

Radny Adam Szpak: Odwołanie z funkcji powinno być po wysłuchaniu zainteresowanego, 

czyli sołtysa. Czy to zostało skreślone? 

Sekretarz Alina Romanowicz: Nie.  

Radny Adam Szpak: § 19 chodzi mi o opiniowanie. Jeżeli dochodzi do jakiejś rozbudowy w 

sołectwie, np. świniarni, to dobrze się zapoznać z opinią rady sołeckiej, mieszkańców, czy by 

chcieli takie coś. Jak to wykreślimy, to pozbawia to mieszkańców czegokolwiek. Nie wiem, 

świetlicę bez pytania sprzedać, bez konsultacji z mieszkańcami. 

Wójt Radosław Król: Jeżeli chodzi o opiniowanie inwestycji, to mamy do czynienia ze 

stroną postępowania i stroną faktyczną. Jeżeli chodzi o interes faktyczny, czyli tam gdzie są 

mieszkańcy sołectwa, to mają prawo w ramach tego postępowania zabierać głos, zawsze są 

udzielane informacje, są wywieszane na tablicach sołectw, więc nie ma możliwości 

pozbawienia mieszańców dostępu do informacji. Nie daje się radzie sołeckiej, czy też 

sołtysowy prawa do wydawania opinii, bo nie mamy takiego prawa. Naruszyłoby to 

kompetencje wynikające z ustawy.  
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Radny Adam Szpak: Chodzi mi o to, że np. Pan występuje do mnie jako sołtysa, o zwołanie 

spotkania z ludźmi, bo coś planujemy. Jak Pan się spotka z ludźmi i powie im, że coś planuje 

i oni wyrażą zgodę, to jest to podstawa do podjęcia decyzji. O zagospodarowaniu, czy o 

czymkolwiek. 

Wójt Radosław Król: Jeżeli chodzi o inwestycje, które mogą negatywnie oddziaływać na 

społeczeństwo, to warto przeprowadzić konsultacje. Bo inaczej może nie dojść do inwestycji. 

Jest to naturalny proces. Korzystam z tej formy i będę częściej korzystał. Bo to unika 

kontrowersji. Ja na pewno nie pozbawię Państwa informacji. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Poproszę o opinię Panią Mecenas, żeby rozwiać 

wątpliwości. 

Mecenas Barbara Bloch – Cieślińska: Państwo mają możliwość głosu. Przy takim 

postępowaniu, jeżeli Państwo chcą coś wetować, to najlepiej powołać stowarzyszenie. 

I wtedy Państwo mają realny wpływ. To się nie może znaleźć w statucie ze względu na 

rozstrzygnięcia nadzorcze.  

Radny Adam Szpak: W tym wypadku pozbawia się mieszkańców zdania. 

Mecenas Barbara Bloch – Cieślińska: Nie możemy dopuścić, żeby w statucie znalazły się 

postanowienia, które zostały zakwestionowane i są niezgodne z prawem. To nie będzie do 

niczego prowadzić. 

Radny Adam Szpak: Chodzi mi jeszcze o zapis 10 mieszkańców. Mi nie chodzi o to. Ja bym 

proponował 10%, ze względu na wielkość sołectw. Jak jest 100 mieszkańców, to 10%, to 10 

osób. 

Wójt Radosław Król: O jakim konkretnie zapisie Pan mówi? 

Radny Adam Szpak: § 27.  

Sekretarz Alina Romanowicz: Pan Adam chciał, żeby w § 27 ust. 2 był zapis – kandydatów 

mogą zgłaszać grupy obywateli co najmniej 10 osób.  

Radny Adam Szpak: Czy 10%? 

Sekretarz Alina Romanowicz: 10 osób. To zostało odrzucone ze względu na fakt, że 

na zebraniu niekoniecznie będzie 10 osób, które by mogły wyłonić kandydata na sołtysa, że te 

10 osób będzie chciało podpisać jakąś listę gdzie wskażą kandydata. 

Wójt Radosław Król: Panie sołtysie, ja bym chciał się dowiedzieć, co my mamy przez to 

osiągnąć? Bo  można wszystko wprowadzić, tylko po co. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Proszę Pana Adama o złożenie formalnego wniosku, 

aby ten formalny wniosek mógł zostać przegłosowany przez radnych.  

Radny Adam Szpak: Ja złożyłem wniosek w tej sprawie przy konsultacjach.  
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Sekretarz Alina Romanowicz: Wniosek dotyczył 10 osób. 

Radny Adam Szpak: Ja pisałem o 10% we wniosku i teraz nie będę wnioskował. Może jest 

błąd opisowy.  

Sekretarz Alina Romanowicz: Jest 10 osób. 

Radny Adam Szpak: 10% 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Pani sekretarz, bardzo proszę o odczytywanie każdego 

wniosku który wpłynął i każdy wniosek będziemy głosować.  

Radny Adam Szpak: Nie ma sensu głosować. Nie osób a %. Może to jest błąd pisarski. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Czyj to błąd, pana, czy pracownika urzędu? 

Radny Adam Szpak: W statucie musi być dokładnie zapisane. 

1119  Radny Marek Naruszewicz opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Ogłaszam 10 minut przerwy. Pani prawnik się 

wypowie na ten temat i porozmawiamy. 

1120  Radni Grzegorz Beczek i Waldemar Samborski opuścili posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

 

W godzinach 1120 – 1133 przerwa w posiedzeniu sesji Rady Gminy  

 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Witam po przerwie. Chciałam powiedzieć, że dotarł do 

nas Pan Profesor Zbigniew Brodziński. Proszę o przedstawienie swoich współpracowników. 

Profesor Zbigniew Brodziński: Witam Państwa. Dr Jacek Michalak i dr hab. Katarzyna 

Brodzińska. Dla strategii przygotowujemy Państwu dokument o oddziaływaniu strategii 

na środowisko. W pierwszej części będę mówił, a później poproszę o aktywne uczestnictwo 

i wypełnienie ankiety w której dokonamy oceny działań, jakie mamy podjąć.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Bardzo przepraszam, ale mamy jeszcze do podjęcia 

dwie ostatnie uchwały, więc może najpierw procedowanie tych uchwał a później Państwo. 

Wracamy po przerwie do statutu sołectw. Czy pytania dotyczące tej uchwały? 

Radny Adam Szpak: Na przerwie po konsultacjach zdecydowałem się wycofać ten wniosek.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? 

1134  Radny Jarosław Skowron opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Uchwały zostały zaopiniowane na Komisji Wspólnej. Brak pytań 

Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 
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GŁOSOWANIE:  

ZA: 9 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 

Gminy Wydminy. 

Wójt Radosław Król: Proszę Panią Sekretarz o syntetyczne wprowadzenie. 

1136  Radny Waldemar Samborski powrócił na  posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Sekretarz Alina Romanowicz: Regulamin był wcześniej uchwalany zarządzeniem Wójta, 

teraz doszły do niego przepisy dotyczące korzystania ze świetlic, w związku z czym musi byś 

podjęty uchwałą Rady Gminy i dlatego prosimy o przyjęcie. 

Wójt Radosław Król: Regulamin, żeby był prawem lokalnym, musi być podjęty uchwałą. 

Korzystanie z majątku może być określone zarządzeniem. Majątkiem opiekuje się sołtys lub 

opiekun świetlicy. Nie możemy żądać od sołtysa, żeby na siłę został opiekunem świetlicy. 

Warto żeby był opiekun świetlicy.  

Radny Adam Szpak: W regulaminie jest tak, że odpowiedzialny jest Pan, chyba że się sołtys 

zgodzi. 

Wójt Radosław Król: I tak całym mieniem zawiaduje wójt. Również za pośrednictwem 

pracowników. Dysponentami są mieszkańcy. Jak jest mienie, to ktoś zawsze za nie musi być 

odpowiedzialny. Za pośrednictwem regulaminu chcemy zapewnić dostęp do świetlicy 

szerszej grupie osób. Kołom Gospodyń Wiejskich, organizacjach sportowych itp. Państwo 

jako Rada możecie dzisiaj ustalić zasady, a ja później będę to realizował.  

Radny Adam Szpak: Jak ktoś wynajmie i zniszczy, to to będzie odpowiadał, bo tutaj nie ma? 

Wójt Radosław Król: Inne cele, niż na społeczne we wsi, to będziemy zawierać umowy.  

1140  Radny Jarosław Skowron powrócił na  posiedzenie Sesji Rady Gminy. 

Radny Waldemar Samborski: Jest § 16. Można dodać, że będzie to osoba odpowiedzialna 

materialnie. Bo nie jest sprecyzowane.  

Mecenas Barbara Bloch – Cieślińska: Jest odpowiedzialność, jest prawo cywilne. Jesteście 

Państwo zabezpieczeni. Możecie dochodzić odszkodowania. 
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Radny Waldemar Samborski: Ale to są procesy, sprawy. A tak byłoby jasno określone. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: A myśli Pan, że jak będzie zapisane, to ten co zniszczy 

od razu zapłaci? 

Radny Leszek Pałdyna: Chciałem powiedzieć, że w umowie będzie to zawarte. Regulamin 

dotyczy ogólnych zasad. 

Radny Adam Szpak: Czy ten regulamin był konsultowany z radami sołeckimi? 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Nie. Nie był. Na poprzedniej sesji informowałam 

Państwa, że miała miejsce sytuacja we wsi Mazuchówka, która zbulwersowała wszystkich. 

Sytuacja była tak bulwersująca, że trzeba było zająć się regulaminami świetlic. Inicjatywa 

była jasna i wyraźna. Złożyłam taki projekt regulaminu do Pana Wójta i poprosiłam o 

przyjęcie jego. Prawnicy zajęli się stroną formalną i w takiej treści trafił na sesję. 

Mecenas Barbara Bloch – Cieślińska: Bardzo mocno pracowaliśmy nad tym regulaminem. 

On nie może być szerszy, żeby nie powielać wielu innych ustawowych norm.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Dzieci do lat 7 mogą przebywać na drodze pod opieką 

osoby która ma minimum 10 lat. Tan kto ma obowiązek sprawowania opieki i ktoś kto tej 

opieki nie sprawuje podlega karze. Nie tylko opiekun, ale każda osoba której powierza się 

prowadzenie zajęć. Nie można dziecka samodzielnie wypuścić z zajęć. Odpowiada za nie 

opiekun.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Mówimy o świetlicy, a nie drodze. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Mówimy o odbieraniu dzieci ze świetlicy. Odpowiada 

opiekun. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Odpowiada rodzic. Przez wiele lat podpisywał 

oświadczenia swoim dzieciom, że wyrażam zgodę na powrót z zajęć, na wyjazd itp. Zawsze 

rodzic brał na siebie odpowiedzialność. 

Radny Franciszek Majcher: Prowadziłem zajęcia z dziećmi 6-10 lat i również wymagałem 

oświadczenia rodziców, czy dziecko ma samo opuszczać zajęcia, czy przychodzi po nie 

rodzic. Za dziecko na zajęciach odpowiada opiekun, a po wyjściu ze szkoły rodzi. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Oświadczenie należałoby uszczegółowić. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: To jest pierwsza próba stworzenia przeze mnie 

regulaminu. Państwo możecie w swoich okręgach, gdzie macie świetlice, wziąć sprawy z 

życia wzięte i ten regulamin można udoskonalić. Ale nie robić z niego zapory, zakazów. Ten 

regulamin ma być dla mieszkańców, a nie po to, żeby ich skarżyć. Orliki też mają regulamin. 

I to funkcjonuje, jak u mnie w miejscowości. 

Radny Adam Szpak: Czyli sołtys też ma składać podanie? 

Wójt Radosław Król: Nie, bo sołtys, czy też opiekun jest dysponentem świetlicy.  
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Radny Adam Szpak: § 1 mówi za siebie. Składam wniosek formalny, żeby ten regulamin 

wycofać z dzisiejszych obrad. Do opracowania konkretnego. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Rozdział 5 § 13. (cytuje) 

Głosowanie w sprawie wniosku formalnego Radnego Adama Szpaka 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 2 

PRZECIW: 7 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Wniosek został odrzucony. Jedna osoba nie głosowała. 

Sekretarz Alina Romanowicz: Chciałabym wnieść dwie autopoprawki, literówka się 

zdarzyła. W § 4 urzędu gmin, zamiast gminy i załączniku Nr 2 w punktacji jest dwa razy 

jedynka, a nie dwójka. 

Wójt Radosław Król: To co państwo tworzycie nie jest niczym nowym i obowiązuje w 

wielu samorządach. Nie ma to utrudnić, lecz ułatwić.  

Radna Renata Bakun: Chciałabym podziękować Pani Przewodniczącej za zaangażowanie 

w tej sprawie. 

Uchwały zostały zaopiniowane na Komisji Wspólnej. Brak pytań 

Opinie Komisji Wspólnej: Pozytywna. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 10 

PRZECIW: 2 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 10 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Jedna pisemna interpelacja złożona przez Radną Elżbietę Januszkiewicz. 

Radny Adam Szpak: Mam prośbę. Aby komisje wspólne odbywały się 2-3 dni przed sesją, 

żeby móc przemyśleć przed podniesieniem palców.  
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Ad. 11 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Pani Radna złożyła interpelację na piśmie. Czy na 

piśmie odpowiedzieć? 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Tak. 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski. 

Wójt Radosław Król: Do końca miesiąca Urząd Skarbowy dokonuje sprawdzenia 

oświadczeń majątkowych pracowników funkcyjnych i jeszcze tego nie zrobił. Ale chcę 

powiedzieć, że wszystkie oświadczenia majątkowe wpłynęły w terminie.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: To samo jeżeli chodzi o radnych, wszyscy złożyli w 

terminie. Uwagi z Urzędu jeszcze nie dotarły. Odpowiedź, jeżeli chodzi o przedszkole poszła 

już do Pana Wójta. 

Wójt Radosław Król: Wyniki konsultacji miejskich: 5 246 osób dorosłych z czego 

głosowało 407, co stanowi 7,76%. Za było 273 - 67,8% przeciw 101 – 24%, wstrzymało się 

33 - 8,1%. W sołectwie Wydminy na 1900 mieszkańców głosowało 65 - 3,5%, za 39 – 60% 

przeciw 24 – 36%. Średnio jest więcej o 8% niż na wiosnę. 

Ad. 13 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Porządek XXVII sesji został wyczerpany w związku z 

tym następuje zamknięcie XXVII sesji. Dziękuję bardzo. Sesję zakończono o godzinie 1208. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

             Grażyna Plato 

Protokołował: 

Piotr Kruniewicz 

 


